
Referat fra møte mellom Leif og Marit Haukeland og Rådmann Svein 
Helge Hofslundsengen 19.06.2023 
 
Sted: Austfjordvegen 2638 
Tilstedet:  

- Marit Haukeland 
- Leif Haukeland 
- Håkon Haukeland 
- Svein Helge Hofslundseng 

 
Tema for møte: Makebytte 
Som hovedtema for møte var det makebytte som skulle diskuteres i dette møte. Det gjorde 
også rådmann Hofslundsengen klart tidlig. Hofslundsengen foreslo dette siste møte i 
formannskapet som ett forsalg til å løse en vanskelig situasjon. På bakgrunn av forslaget fikk 
rådmannen i oppgave å undersøke muligheten nærmere. I telefonsamtale mellom rådmann 
og Leif Haukeland tirsdag 13. juni kom det frem at kommunen ikke hadde mye å tilby av 
kommunale boliger. Leif viste da til ett konkret hus på Mollandseiede (Masfjordvegen 32) 
som nettopp var lagt ut for salg og ved første øyekast hadde ett godt potensial. Rådmann 
Hofslundsengen har mellom denne telefonsamtalen med Leif og møte 19.06.2023 innhentet 
nødvendige fullmakt/aksept fra formannskapet til aktuelt hus, og har hatt dialog med megler 
omkring dette.  
 
Marit og Leif var på befaring av to aktuelle hus på Mollandseiede. Masfjordvegen 32 og 
Masfjordvegen 70. Masfjordvegen 32, som Leif foreslo, ser bra ut på prospektet og bildene i 
salgsoppgaven. Men takstrapporten viser til flere TG3 forhold, og befaringen Leif og Marit 
gjennomførte viste flere kostbare mangler på huset. For at huset skulle nå samme standard 
som de i dag har i Austfjordvegen vil dette koste flere hundre tusen i renovering. Ett 
makebytte til en eiendom i slik forfatning er ikke aktuelt for Marit og Leif. Befaring på 
Masfjordvegn 70 viser at også her er store behov for oppgraderinger i forhold til den boligen 
som Marit og Leif i dag eier, og vil ha store utgifter til renovering. Selv om Marit og Leif stilte 
seg positive til å se på muligheten for makebytte kan de ikke se at kommunen kan stille med 
en bolig av samme standard og kvalitet.  
 
 
Andre forhold.  
Utover makebytte ble rådmann Svein Helge Hofslundsengen informert om følgende: 

- Han er den første fra kommunen som stiller hjemme hos Marit og Leif i denne saken. 
- Rådmannen fikk informasjon om at de første basketballstativene dukket opp uten 

varsel 1 ½ år etter at Marit og Leif flyttet inn.  
- Håkon informerte rådmann Hofslundsengen om hvordan støyen oppleves og hvordan 

lyden utbrer seg direkte fra skolens område og via refleksjoner fra skolens bygninger.  
- Det ble gitt informasjon om hvor forskjellig lydbildet var da området basketballbanen 

er på ble benyttet til flere ulike aktiviteter opp mot den støyen som kom med 
basketballbanen. 



- Hofslundsengen ble også gjort oppmerksom på at mye av støyens innhold også 
gjelder grovt språk fra elever ved skolen. Her iblant at Marit er blitt kaldt «jævla 
drittkjerring».  

- Rådmann Hofslundsengen ble gjort oppmerksom på at ett skriv fra statsforvalteren i 
saken lå offentlig ute på kommunens hjemmesider under postlistene til tross for at 
dokumentet var merket «Unntatt offentligheten: Offentlighetsloven §13 jf. 
forvaltningsloven §13 første ledd, første punktum. Dette er nå rettet opp.  

- Marit, støttet av Leif, ytret ønske om at basketballbanen ble flyttet og samlokalisert 
med resten av idrettsbanene på andre siden av skolen, hvor de er til mindre sjenanse 
for alle.  

- Rådmann Hofslundsengen ble informert om at besøk fra personer som utgir seg å 
være fra kommunen skal avtale møter før de stiller på døren.  

- Leif tok også opp at han ønsker at ass. Rådmann Toft blir byttet ut som 
saksbehandler i denne saken. 
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